
Mariehamns teaterförening har sedan många år en avtalsbaserad förtur till stadshusscenen.
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”Gör stadshusets festsal tillgänglig på lika villkor”
Gör stadshusets festsal till ett allmänt utrymme som är tillgängligt för alla kulturutövare till rimlig hyra och på lika
villkor: det är innebörden av en motion undertecknat av socialdemokraterna i stadsfullmäktige.

Bakgrunden är ett avtal mellan Mariehamns teaterförening och staden som sedan många år ger föreningen förtur till
stadshusscenen och andra utrymmen i stadshuset.

– För min del började det när kulturföreningen Katrina skulle sända föreställningar från Metropolitanoperan 2010. Enda
möjligheten var att ha det på stadshuset. Vi var tvungna att fråga Mariehamns teaterförening om vi fick vara där. Det tyckte
jag var lite konstigt, säger Barbro Sundback, första undertecknare av motionen.

Motionärerna hänvisar till att en betydande professionalisering av kulturlivet har skett de senaste årtiondena, och att det
därför behövs scener och utrymmen som till en rimlig hyra kan användas av soloartister och mindre eller större ensembler.

Barbro Sundback tippar att arrangemanget kom till på Solveig Eriksons och därefter Robert Liewendahls tid i spetsen för
teaterföreningen.

– De fick ett avtal om att de hade något slags option på lokalen, inklusive klädloger, ett föreningsutrymme och ett klädförråd.
Fast jag vet inte om till exempel klädförrådet finns kvar.

Hon betonar att kulturföreningen inte har haft några problem att samarbeta med teaterföreningens nuvarande och tidigare
ordförande.

– Det jag vänder mig emot är att stadens mest offentliga festsal inte ska vara tillgänglig för alla på lika villkor. Överhuvudtaget
saknar Mariehamns stad en modern sal för teater och musik, med god akustik.
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